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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. június 27-én 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

Nagy Zsolt    képviselő   

Pintér Csaba    képviselő  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

Nem volt jelen: Miskolczi Ferenc   képviselő  

 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

   Porogi Lajosné óvodavezető 

 (az 1. napirendi ponthoz)  

Kiss Mária könyvvizsgáló 

(a 2. napirendi ponthoz) 

    

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. 

(Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel küldtük ki „Javaslat a Polgármesteri Hivatal informatikai fejlesztése (141/209.)” 

tárgyú előterjesztést.  

Aki egyetért azzal, hogy az előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta a napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. 
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Aki egyetért azzal, hogy a „Liszt F. u. 14. 206. szám alatti önkormányzati lakás bérleteztetése” 

(131/2019.)  számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

222/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Liszt F. u. 14. 

206. szám alatti önkormányzati lakás bérleteztetése” tárgyú, 131/2019. 

számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Fiatal családok első lakáshoz 

jutásának támogatása iránti pályázatok  elbírálása” (132/2019.) számú előterjesztést üzleti érdek 

miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

223/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

mivel a nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené 

– a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli 

a „Fiatal családok első lakáshoz jutásának támogatása iránti 

pályázatok elbírálása” tárgyú, 132/2019. számú előterjesztés zárt 

ülésen történő tárgyalását.  
 

 

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét így elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

 

1.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének módosítása (137/2019.) 

2.) Rendelet a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel 

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 12/2017. (IX.1.) önkormányzati 

rendelet módosításáról (139/2019.) 

3.) Rendelet a településkép védelméről szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendelet  

    módosításáról (első olvasat) (136/2019.) 

4.)  Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (135/2018.) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről. 

6.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (128/2019.) 

7.) A Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 2017/2018. nevelési évről szóló beszámolója 

(130/2019.) 

8.) Gyermekorvosi szerződések módosítása (140/2019.)  

9.) Bőhm Ferenc u. csapadékcsatorna üzembehelyezése (129/2019.) 

10.) Temető útbejáró kivitelezésre beérkezett ajánlatok (133/2019.)  

 

Tájékoztatók: 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (134/2019.) 

2.) Tájékoztató Központi háziorvosi ügyelet (138/2019.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

Zárt ülésre: 

 

1.) Liszt F. u. 14. 206. szám alatti önkormányzati lakás bérleteztetése (131/2019.) 

2.) Fiatal családok első lakáshoz jutásának támogatása iránti pályázatok elbírálása (132/2019.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

Horváth Éva polgármester: Módosítást szeretnék kérni a napirendben, a vendégünkre való 

tekintettel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

1.) Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 2017/2018. nevelési évről szóló beszámolója 

(száma:130/2018.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Porogi Lajosné óvodavezető 

(Eredetileg 7. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm Porogi Lajosné óvodavezetőt. A Humán és a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérném a véleményüket. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Óvodavezető asszony szeretne kiegészítést tenni?  

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Nem köszönöm. A felmerülő kérdésekre szívesen válaszolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt. Aki egyetért a határozati 

javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

224/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda beszámolóját a 2017/2019. 

nevelési évről 

 

                                e l f o g a d j a. 

 

 

 

2.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének módosítása (137/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                             Gáspár Júlia pénzügyi csoportvezető 

(Eredetileg 1. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet módosítást. 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság levezető elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet módosítást. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki 

rendelet-módosítást támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal, megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2019.(VII.3.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről 

szóló 4/2019. (III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet szövege a jkv melléklete) 

 

 

3.) Rendelet a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel 

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 12/2017. (IX.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (139/2019.) 

(Eredetileg 2. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság levezető elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki 

rendelet-módosítást támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal, megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2019.(VI.28.) RENDELETE: 

 

a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-

érvényesítéssel  

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló  

12/2017. (IX.1.) rendelet önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet szövege a jkv melléklete) 

 

 

4.) Rendelet a településkép védelméről szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendelet  

    módosításáról (első olvasat) (136/2019.) 

(Eredetileg 3. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Első olvasatban van kiadva a rendelet, amihez észrevételt lehet 

tenni, illetve van egy határozati javaslat. Kérem a bizottsági elnököket, hogy a határozati 
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javaslatról szóló döntést ismertessék, illetve, hogy volt-e észrevétel a rendelettervezettel 

kapcsolatban. Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. Észrevétel nem volt a rendelettervezettel 

kapcsolatban. 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság levezető elnöke: Észrevétel nálunk sem volt, a 

Településfejlesztési Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. Nem volt észrevétel. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki a 

határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal, megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

225/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal VE/53/952-1/2019. számú 

törvényességi felhívása alapján és a véleményezési eljárás eredményének 

figyelembevételével elkészített rendelettervezetet megtárgyalta és azt a 

településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-

érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól 

szóló 12/2017. (IX.1.) önkormányzati rendelet szerint partneri 

egyeztetésre bocsátja. 

 

1.) Felkéri a polgármestert, hogy a partnerek tájékoztatásáról és a 

lakossági fórum lebonyolításáról az önkormányzati rendeletben 

foglaltaknak megfelelően gondoskodjon. 

 

2.) A Veszprém Megyei Kormányhivataltól kéri a határidő 30 nappal 

történő ismételt meghosszabbítását tekintettel arra, hogy bár a 

véleményezési eljárás már lefolytatásra került, a partneri egyeztetéshez 

még további idő szükséges.  
 

3.) Felkéri a polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a 

Kormányhivatal részére.  

 

 

Határidő: 1.) pontra: 2019. július 5. 

                  3.) pontra: haladéktalanul. 

Felelős: Horváth Éva polgármester               
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5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

(száma: 135/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 4. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság levezető elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki az 

előterjesztett határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

226/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

141/2019.(III.28.), 147/2019.(III.28.), 170/2019.(IV.18.), 

174/2019.(IV.18.), 175/2019.(IV.18.), 182/2019.(IV.18.), 

195/2019.(V.30.), 196/2019.(V.30.), 201/2019.(V.30.), 

205/2019.(V.30.), 206/2019(V.30.), 212/2019.(V.30.), 

214/2019.(V.30.), 215/2019.(V.30.)  216/2019.(V.30.) 

217/2019.(V.30.),  218/2019.(V.30.)   

 

 

 

6.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(Eredetileg 5. napirendi pont) 

 

 
Horváth Éva polgármester: A legutóbbi ülés május végén volt, azóta a következő dolgok 

történtek:  
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Korábban jeleztem, hogy a Magyar Falu Program Orvosi rendelő pályázatát benyújtottuk, 

hiánypótlást kértek, azt is teljesítettük. Pár nappal ezelőtt a Világgazdaságban tájékozódtam, 

hogy a 4 milliárd forintos keretösszegre 11 milliárd forintos összegű igény érkezett meg. Az 

összes orvosi ellátással kapcsolatos program közül ez volt a legnépszerűbb. Közép-Dunántúlról 

viszonylag kevesebb pályázatot nyújtottak be. Bízom benne, mivel nem merítettük ki a 

maximális keretet, talán a nyerési esélyünk nagyobb. Meglátjuk, de minden feladatra – egyedül 

a teraszburkolatra – a költségvetésben rendelkezésre áll a fedezet akkor is, ha nem nyernénk.  

 

Június 13-án egyeztetés volt a hivatalban a Bakonykarszt Zrt., a strand tervezője és az 

önkormányzat között a strand ügyében. A téma a strand ivóvízvezetékének – ami szintén benne 

van a költségvetésben - illetve a villamosenergia kiváltása volt. Mindkettővel kapcsolatban a 

Bakonykarszt Zrt. megtette, amit felvállalt, tulajdonképpen folyamatban van. Az ivóvíznél 

lehet, hogy kicsit tudunk spórolni, mert nem kell a hidrológiai modellvizsgálat a kiváltással 

kapcsolatban. Itt arról van szó, hogy a strandkúthoz bemenő két vezetéket ki kell váltani, illetve 

át kellene helyezni. Most egy vezeték lesz, új nyomvonalon. Egy másik vezeték átkötéssel 

megoldható lenne az egész vízellátása, ami Várpalota-Pétfürdőt jelenti, és nem kell 

nyomásvizsgálat. Ez lehet, hogy csökkentené a költségeket. A strandkút villamosenergia 

ellátásánál is találtunk egy olyan megoldást, hogy a strand villamosenergia ellátásával együtt, 

ugyanazzal a 20 kV-os vezeték megcsapolásával lehetne megoldani az új energiaellátást a 

kúthoz is. Erre majd meglátjuk, mi lesz a megoldás.  

 

Június 15-én megtörtént az elektronikus hulladékgyűjtés, felemás tapasztalataim vannak. Aki 

igénybe vette, az meg volt elégedve, de sajnos túlságosan hamar hirdettük meg. Nagyon sokan 

elfelejtették, Mivel most közvetlenül a szállítóval kötöttünk szerződést, és 600 ezer forint plusz 

áfa van beállítva idén a költségvetésbe elektronikai lomtalanításra, és kb. a felét költöttük el, 

ezért lehetőség lesz ősszel, amikor nincs szabadság, ballagás, még egy ilyen hulladékgyűjtés 

megszervezésére. 

 

Június 17-én a Polgárőrség és a rendőrség „razziát” hajtott végre a kiskertekben. Ennek az 

eredményéről nincs jogom beszámolni, de annyit elmondhatok, hogy nagy vész nincs. Nem 

találtak lopott autót, de mindenesetre volt visszatartó ereje. Hogy mást ne mondjak, amíg a 

rendőrök, polgárőrök kivonultak nagy erőkkel, addig a lakótelepen is mindenki betartotta a 

közlekedési szabályokat, nem álltak meg a megállni tilosnál. Ezt meg fogják ismételni, nem 

csak napközben, hanem az éjszakai órákban is.  

 

Június 20-án Társulási Tanács ülése volt, amit a tájékoztatóban is láthattok. Ennek a fő témája 

a Központi Háziorvosi Ügyelet volt, ezt majd a tájékoztató kapcsán elmondom.  

 

Június 24-én hiánypótlási felhívást kaptunk a stranddal kapcsolatban, előzetes 

környezetvédelmi tanulmányt kell benyújtani. Ez azzal kezdődik, hogy fizessünk be 250 ezer 

forintot. Ez megtörtént, vannak olyan észrevételek, amelyeket még a héten teljesíteni kell. A 

Kormányhivatal közleményét minden képviselő megkapta, ami ezzel az előzetes 

környezetvédelmi tanulmánnyal kapcsolatos. Ennek a lényege, hogy ehhez a tanulmányhoz 

bárki véleményt adhat, és ebben a közleményben benne van az elérhetőség is, ahol a tanulmányt 

meg lehet tekinteni. Az észrevételeket a Kormányhivatalhoz kell eljuttatni. Ezzel kapcsolatban 

június 21-én kihelyeztük a hirdetményt is, meg lehet tekinteni, észrevételt lehet tenni. 

Szeretném felhívni a figyelmet, hogy nem hozzánk kell bejuttatni az észrevételeket, hanem a 

Kormányhivatalhoz.  
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Szintén beruházás, de nem a miénk. Július 22-én lesz egy közmeghallgatás a Huntsman 

raktárépítésével kapcsolatosan. Ezt is meghirdettük, kimentek a felhívások, az is megtekinthető. 

A képviselőknek a biztonsági jelentést is kiküldtük.  

 

Ennyit tudok elmondani az elmúlt időszakban történtekről.  

 

 

7.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása 

 (száma:128/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 6. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérném a Humán Bizottság állásfoglalását! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? Kérdés? Nem volt. Aki az előterjesztett 

határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

227/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

intézmény igazgatójának kérelme alapján a Pétfürdői Közösségi Ház és 

Könyvtár (Pétfürdő, Hősök tere 5. sz.) nyári nyitvatartását az alábbiak 

szerint engedélyezi: 

 

2019. július 15-től 2019. augusztus 11-ig  

a Közösségi Ház és a Könyvtár karbantartási és takarítási munkák 

miatt zárva tart. 

 

2019. augusztus 12-től 2019. augusztus 23-ig 

  a) a Közösségi Ház  8.00-16.00 óra között 

  b) a Könyvtár 10.00-16.00 óra között, 

lesz nyitva. 

                       

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Közösségi Televízió 

műsora 2019. július 29-től 2019. augusztus 20-ig szünetel a 

karbantartás és szabadságolás miatt. 

 

A Képviselő-testület felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a fentiekről a 

lakosságot a képújság és a Pétfürdői Krónika útján tájékoztassa.  

 

Határidő: 2019. július 10. 

Felelős: Angeli Katalin igazgató 
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8.) Gyermekorvosi szerződések módosítása (száma: 140/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 8. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony kívánja kiegészíteni az előterjesztést?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kiegészítést nem tennék, ha felmerül kérdés, szívesen 

válaszolok. Június 24-e volt a pályázat beadási határideje, sajnos még csak telefonos érdeklődés 

sem volt. Minden lehetséges fórumon hirdettünk, természetesen a hirdetés folyik tovább. 

Doktornőnek június 30-a az utolsó nap, amíg pénzért lehet értékesíteni a praxisát. Július 01-

jétől nincs praxisjog. Ha valaki jön, és pályázik, azt a fennmaradó időszakban 

közalkalmazottként tudná foglalkoztatni az önkormányzat, és januártól tudna praxisjoghoz 

jutni, ingyen. Az orvosokkal egyeztettem, mindenki vállalta tovább a helyettesítést, ahogy 

látjátok, pici módosítás történt, Várkonyi doktor úr továbbképzésre jár, ami a pénteki napot 

érinti, helyette Merényi doktornő fogja a pénteki rendeléseket ellátni.  

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt. Aki egyetért a határozati 

javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú. szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

228/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5. § (1) 

bekezdés a) pontjában foglalt kötelezettségének eleget téve a 2019. 

január 1-től betöltetlen pétfürdői házi gyermekorvosi körzetben történő 

feladatellátás érdekében megkötött megbízási szerződés határidejét a 

határozat melléklete szerint módosítja. 

Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés módosításának 

aláírására, egyúttal felkéri, hogy a határozatot és a szerződésmódosítást 

a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő illetékes szerve, valamint a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal Hatósági 

Főosztály Népegészségügyi Osztálya részére küldje meg. 

 

Határidő: a szerződés módosítás aláírására: 2019. június 30. 

                  a határozat megküldésére: 2019. július 15. 

Felelős: mindhárom pontért: Horváth Éva polgármester 
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9.) Bőhm Ferenc u. csapadékcsatorna üzembehelyezése (száma:129/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Szabóné Czifra Melinda jegyző 

Humán Bizottság 

(Eredetileg 9. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán és a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság levezető elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt arról van szó, hogy az építés engedélyköteles volt, melyet a 

kivitelezés megkezdése előtt megkaptunk. Az engedély rendelkezik arról, hogy az 

üzembehelyezését is engedélyeztetni kell. Ez akkor elmaradt. Az „Adósságkonszolidációs” 

pályázat elszámolásakor hívták fel a figyelmünket az engedély beszerzésére. Ennek van egy 

összege, ezt nem állítottuk be a költségvetésbe.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

229/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bőhm 

Ferenc utcai csapadékcsatorna vízjogi üzemeltetési engedélyezésére 

130.000,- Ft-ot biztosít az általános tartalékkeret terhére. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításakor a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Temető útbejáró kivitelezésre beérkezett ajánlatok (száma:133/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 10. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Nagy Zsolt Településfejlesztési Bizottság levezető elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem egyhangú 
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szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt. Aki egyetért az előterjesztett 

határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

230/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a temető 

út- és járdaépítési munkáinak kivitelezésével a C és R Kft-t 

(Székesfehérvár, Mártírok útja 38.) bízza meg. 

 

A kivitelezés költsége: bruttó 5.042.002- Ft. 

 

A munkálatok fedezete a 2019. évi költségvetési rendeletben e célra 

előirányzott 4.000.000,-Ft, valamint 1.200.000 Ft az általános 

tartalékkeret terhére.  

 

A testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére, 

egyúttal felkéri, hogy a határozatban foglaltakra a költségvetés soron 

következő módosítása során legyen figyelemmel. 

 

 

Határidő szerződéskötésre: 2019. július 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

11.) Javaslat a Polgármesteri Hivatal informatikai fejlesztésére (140/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

Eredetileg 11. számú előterjesztés 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Egy kérdése lehetne a testületnek, de ezt 

a kérdést nem jegyző asszonynak kell feltenni, hanem nekem. Én voltam, aki azt mondtam a 

költségvetés összeállításakor, hogy amíg nincs konkrét bekerülési összeg a kezünkbe, addig 

olyat, hogy ezt kell csinálni, azt kell csinálni, ne tegyünk bele a költségvetésbe. Várjuk meg a 

zárszámadást.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nekem mindig olyan érzésem volt korábban, hogy már megint 

gépeket veszünk, tudat alatt így voltam vele. Aztán néha, amikor segítségre szorulok, bemegyek 

Jegyző asszonyhoz, és bekapcsolja azt a borzalmat, elszörnyedem. Neki sem lett évek óta 
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kicserélve a gépe. Másoknál ugyanezt tapasztalom. Ha szükség van rá, fejleszteni kell. Az 

informatikai fejlődés szinte már követhetetlen.  

 

Horváth Éva polgármester: A biztonságos működés miatt is elengedhetetlen a fejlesztés. Volt 

vírusunk, akkor is leállt a hivatal. Azt mondom én is, hogy fel kell vállalni. Két évig nem lesz 

nagyobb gondunk, ha támogatjuk az 1. számú határozati javaslatot.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Több, mint 2 évig, direkt azért van így, hogy bővíthető a 

rendszer. Nekem a legnagyobb értéket a két szerver jelenti – és azért tettem az 1. határozati 

javaslatot – hogy a szerver miatt állandóan rettegek, hogy elindul vagy nem. Ha pedig nem 

indul, akkor napokra leáll a hivatal.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A rendszernek naprakésznek kell lennie. Ha bármi történik a szerverrel, 

akkor gyakorlatilag a hivatalban megáll az élet. Bennem fel sem merült, hogy ne támogassam. 

Meg kell csinálni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tudom, mennyire vettétek észre, igyekeztük nagy 

nyilvánosságon megosztani, hogy már második hete nincs telefonközpontunk. Átirányítottuk a 

telefonokat a hivatal mobilszámaira, tehát azért elérhetőek vagyunk. A javítás nagyon 

elhúzódik. 

 

Horváth Éva polgármester: Az 1. számú határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Aki ezt 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

231/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal informatikai 

fejlesztéseinek beruházására 16 420 eFt-ot különít el az általános tartalék 

terhére az alábbiak szerint: 

 

Kisértékű tárgyi eszköz: 

Hivatalban működő szerver memóriájának a bővítése:   +  90 000.- Ft 

Hivatali Wifi Acces pontok cseréje     + 34 000.- Ft 

 

Hivatali épületek közötti ASP csatlakozás bővítése     +  400 000.- Ft 

 

Új beruházás: 

Szünetmentes tápegység szerverhez:            912 000.- Ft 

2 db új szerver beszerzése:           6 808 000.- Ft 

szervert bővítő modulok:             793 000.- Ft 

2 db adattároló rendszer (Storage)         5 270 000.-Ft
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Polgármesteri Hivatal 2019. évi költségvetése 

Dologi kiadások -inf. szolg. igénybevétele   +     2 200 000.-Ft 

 

Ö s s z e s e n:         16 420 000.- Ft  

           

A testület felhatalmazza a jegyzőt a megrendelésre, egyúttal felkéri a 

Polgármestert, hogy a határozatban foglaltakra a költségvetés soron 

következő módosítása során legyen figyelemmel. 

 

Határidő:a) még 2 árajánlat bekérésre: 2019. július 30. 

                 b) költségvetés módosítás: 2019. szeptember havi ülés 

Felelős: a) pont: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pont: Horváth Éva polgármester 

 

 

16.37 órától 16.45 óráig szünet, szünet után a Képviselő-testület létszáma 6 fő, a testület 

továbbra is határozatképes. 

 

Láng Géza alpolgármester: Lenne egy határozati javaslatom. „Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármestert 2019. évi I. félévi munkájának 

elismeréséül 861.000,- Ft jutalomba részesíti. Felkéri az alpolgármestert, hogy a jutalom 

kifizetéséről intézkedjen.”  

A 861.000,- Ft összetétele: 685.500,- Ft első féléves jutalomkeret, 175.500,- Ft a 15 %-os 

kompenzáció, a költségvetési rendelet szerint a jegyző és a polgármester fizetése közötti 

aránytalanság miatt. Erről szavaztunk már a múlt év végén, tehát abból a pénzből van ez. 

Szeretném kérni a testületet, hogy szavazza meg.  

 

Dombi Norbert képviselő: Várjatok egy kicsit. Nem vagyok ellene, de nekem ez így kevés. El 

szeretném olvasni, meg szeretném érteni. Felolvastad, de nem értek belőle egy szót sem. 

(Olvassa Alpolgármester úrtól kapott javaslatot) 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

232/2019.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármestert 2019. I. félévi munkájának elismeréséül  

 

861.000 forint jutalomban részesíti. 

 

Felkéri az alpolgármestert, hogy a jutalom kifizetéséről intézkedjen.  

 

Határidő: a kifizetésre: 2019. július 8. 

Felelős: Láng Géza alpolgármester 
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Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (száma:134/2019.)          

(eredetileg 1.sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

2.) Tájékoztató Központi háziorvosi ügyelet (138/2019.) 

(eredetileg 2.sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Minden bizottságnál elmondtam, hogy 

kaptam egy tájékoztatót, Várpalota polgármestere leült tárgyalni a szolgáltatóval, aki nem 

hajlandó ezért az 53,- Ft/fő/hó összegért végezni a tevékenységet. Felhatalmaztuk Mártát, hogy 

az önkormányzatok által felvállalt 80,- Ft/fő/hó összeg erejéig beszélje rá őket, illetve 

hosszabbítsa meg a szerződést, amíg a közbeszerzési eljárásnak nem lesz eredménye. Eddig itt 

tartunk.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek mondandója?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én szeretnék egy-két dolgot mondani. Hozzáteszem, hogy 

nagyon nehéz szívvel teszem meg, de megteszem. Nagyon sokat gondolkodtam, nem magam 

miatt teszem meg, hanem a Hivatal dolgozói miatt. Farkas képviselő úr a Facebookon közzétett 

egy hozzászólást, és egészen addig, amíg meg nem osztotta a saját hozzászólását, és ahhoz nem 

került még két hozzászólás, úgy voltam vele, hogy nem szólok semmit. Aztán ma délután 

eldöntöttem, hogy jobb, ha mégis szólok. Farkas képviselő úr a zárszámadás elfogadása után 

írt emailt, ahol feltett nekünk 4 kérdést a zárszámadás adóbevételeivel kapcsolatban. Konkrétan 

arról, hogy adjuk meg a 2017. december 31-i állapot szerinti halmozott kintlévőséget 

adónemenkénti bontásban. 2018. december 31-ével szintén így. A 2018. évben behajtási eljárás 

során befolyt összegeket adónemenkénti bontásban, és a 4. kérdés, hogy a 2018. évben egyéb 

behajtás során befolyt összeget – amit megkérdeztem tőle, hogy itt mire gondol – az nem 

adóbevétel egyébként, 2018. évben nem volt behajtás nálunk. Nem úgy hívjuk, hogy behajtás, 

hanem fizetési meghagyásos eljárás. Ez abban az évben nem volt, azt szóban megválaszoltam. 

Egyébként a többi kérdésre írásban megkapta a választ. Az írásban kapott válasza után született 

ez a Facebook bejegyzés, aki használja, gondolom mindenki látta és olvasta. A hozzászólást 

nem fogom felolvasni, az abban rejlő 4 kérdést viszont igen: 

" A 2017. év zárszámadás tárgyalásakor elhangzott, hogy 30 millió kintlévőség van csak a 

gépjármű adó befizetésénél. A részletezés utólagos kikérésekor derült ki, hogy ez nem igaz, mert 

csak 11 millió forint hátralék állt fenn! Melyik az igaz? „ 

 

Ez mind az az anyag, aminek utána néztem, előszedtem a jegyzőkönyveket, az anyagokat. 

Farkas László képviselő jegyzőkönyvben rögzített hozzászólása az ülésen: „A Polgármester 

asszony előterjesztésében a 4. oldalon szerepel, hogy a gépkocsiadó tekintetében 38.782 ezer 

forint hátralék van. Ez meglepő.” Polgármester asszony nem tiltakozott, csak annyit válaszolt, 
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hogy: „Ez a hátralék évekre visszamenő, nem a tavalyi hátralék. Ez az elévülési időn belüli 

hátralékok összege.”  

 

Viszont a 73/2018. számú előterjesztésben – ami mindenkinek a gépén ott van - egyáltalán nem 

szerepel a Farkas László által hivatkozott összeg. A 4. oldalán rögzítettek szerint: „A lejárt 

esedékességű hátralék 11.042 000 Ft, a túlfizetés 95 000.- Ft.” Ez konkrétan a gépjárműadóra 

 vonatkozik. Ez volt az első kérdés.  

 

Második kérdés: „2017. december 31-én 11 millió forint gépjárműadó-hátralék állt fenn.       

2018. december 31-én már csak 5 millió! 6 millió csökkenés. A kikért részletezés alapján viszont 

a behajtás során csak 1 millió folyt be! 5 millió Ft eltérés miből adódott? A válasz: ott van 

leírva (ami nem volt)!” 

Az idén 104/2019. számon adtuk ki az Adóbeszámolót.  2018. évben elévülés miatt 4.536 000 

Ft gépjárműadó került törlésre. Ez konkrétan benne van a beszámolóban. Tehát ott volt leírva.  

„Az építményadó 2017. december 31-én 17.570.950,- Ft, 2018. december 31-én 16.721.500,- 

Ft. Eltérés 849.450,-Ft. Mitől csökkent, ha a behajtás 0 Ft, nem volt!” 

Szintén a 104/2019. számú adóbeszámoló szerint 2018. évben elévülés miatt 651 ezer forint 

építményadó került törlésre. Továbbá a hátralékot csökkentette a végrehajtási eljárás 

megindítása előtt, felhívásra befizetett hátralék. A felhívás nem tartozik törvény szerint a 

végrehajtási cselekmények közé, de az adóbeszámoló is tartalmazza, hogy 2018. évben a 

hátralékos adózóknak 163 esetben lett fizetési felhívás kiküldve az adótartozásuk 

megfizetésére, melynek eredményeképpen kb. 80-85 %-os volt a befizetési arány. 

Utolsó kérdés: „A lakosság összes adóhátraléka 2017. december 31-én 85.898.628,- Ft. 2018 

december 31-én 58.487.150,- Ft. A csökkenés 27.411.478,- Ft. A Jegyző Asszony írásban is 

megerősített tájékoztatása szerint a hátralék behajtás összértéke 8.755.997,- Ft összegben 

teljesült. A csökkenés és a behajtás összeg különbözete 27.411.478-8.755.997=18.655.481 

forint!! Hova tűnt 19 millió FT hátralék???”  

A 104/2019. számú adóbeszámoló 10. oldalán részletesen fel van sorolva, hogy 651 ezer forint 

építményadó, 48 ezer forint magánszemélyek kommunális adója, 5.468 ezer Ft iparűzési adó, 

4.536 ezer forint gépjárműadó, 7.583 ezer forint pótlék, 40 ezer forint bírság és 5 ezer forint 

talajterhelési díj, összesen 18.331 ezer forint került törlésre. Továbbá a hátralékot csökkentette 

a végrehajtási eljárás megindítása előtt, felhívásra befizetett hátralék.  

Azt gondolom, hogy ezt itt is el kellett, hogy mondjam, és fel fogom tenni a Facebookra is 

ugyanígy Képviselő úr, és a következő ugyanilyen megnyilvánulásodat jelenteni fogom a 

Facebookon és töröltetni fogom, mert ez, amit te ide írtál, az több, mint rágalom. Nem engem 

rágalmazol, hanem a hivatal minden dolgozóját. Ezt én nem vagyok hajlandó eltűrni. Azt 

gondolom, hogy ahányszor Te ide bejöttél, és tőlem, vagy bárkitől kértél valamit, mindig 

becsülettel, tisztességgel megkaptál minden olyan anyagot, amire szükséged volt. Most is 

megkaptad, holott bent volt minden a beszámolóban. Külön ezért még dolgoztak a kollégák, és 

Te abból összehozol egy – ne haragudjatok, de – förmedvényt! Amiben összeadsz, kivonsz 

számokat, amiknek semmi közük nincsen egymáshoz, és akkor felteszed a kérdést, hogy hová 

tűnik 19 millió forint, mintha legalábbis csak 2 forintról beszélnénk?! 

Ehhez ami még jött hozzászólás, azt nem minősítem, nem is érdekes, a jegyzőkönyv készítésére 

vonatkozott. Erre Farkas Képviselő úr válaszolt a hozzászólónak, hogy „Kötelező készíteni, 

elvileg 15 napon belül. Szépséghibája, hogy mivel nem szó szerint készül, elvileg a lényeget 

tartalmazza, de a polgármester és a jegyző sokszor érdekesen értelmezi a lényeget. A hiteles, a 

tv által rögzített adás.”  
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Nem tudom, hogy feltűnt-e, hogy évek óta egy kolléganő írja a testületi ülések jegyzőkönyvét. 

Majdhogynem szó szerinti a jegyzőkönyv, mert a 15 nap borzasztóan kevés, nagyon hosszúak 

a jegyzőkönyvek, más dolga is van mindenkinek mellette. Gyakorlatilag egyszerűbb 

majdhogynem szó szerinti jegyzőkönyvet írni, mint az, hogy a lényeget kibogarászom belőle. 

Annak ellenére, hogy az SZMSZ szerint nem kötelező a szó szerinti, és csak a lényeget kell 

tartalmaznia a jegyzőkönyvnek, és akkor lesztek szívesek felmenni különböző települések 

honlapjára, és megnézni, mit tartalmaz a lényeget tartalmazó jegyzőkönyv, akkor a miénk 

bőven-bőven a lényeget tartalmazza. Olyanokat szoktunk benne kijavítani, ha Képviselő úr 

olyanokat mond, hogy „cé” törvény, meg „el” törvény. Mert ugye az százas törvény, meg 

ötvenes törvény. Ezeket valóban kijavítjuk. Azokat is kijavítjuk, amiket rosszul mondtál, vagy 

félre mondtál. Bejöttél, lehallgattad, mert nem hitted el akkor sem. Bebizonyítottuk, hogy azt 

mondtad, ami abban a jegyzőkönyvben le volt írva.  

Ettől többet nem tudunk csinálni Laci, de azért mondtam, hogy ennek részemről itt a vége.  

 

Farkas László képviselő: Meg lettem szólíttatva, visszakérdeznék. Mi volt a Facebookon, ami 

nem volt igaz?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az egész. Úgy, ahogy leírtad, nem. Ezeket a kérdéseket írtad 

a Facebookon, ezekre válaszoltam.  

 

Farkas László képviselő: A tényeket mondtam, hogy 2017-ben 85 millió forint kintlévőség 

volt …   

 

Horváth Éva polgármester: Laci, fejezzük be! 

 

Farkas László képviselő: Nem. A jegyző asszony, aki hivatalból van, össze-vissza 

magyarázkodik, ő elmondhatja. Én miért nem válaszolhatok?  

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert megismételnéd, amit a Facebookra feltettél, és amire 

válaszolt a jegyző asszony. 

 

Farkas László képviselő: Azt kérdezem, mi nem igaz abból? Én nem állítottam semmit, azokat 

a tényeket emeltem ki, amiket a Jegyző asszony megadott! … 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De Laci, nem az a probléma, hogy azt raktad ki, hogy 85 

millió forint kintlévőség volt! A probléma az, hogy le van írva, mitől csökken a kintlévőség, 

mitől annyi, amennyi, és akkor felteszed a kérdést, hogy hová tűnt 19 millió forint?! 

 

Farkas László képviselő: És mi ebben a probléma?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jaaa, semmi! Igazad van, semmi probléma. 

 

Farkas László képviselő: Az a kérdés inkább, ha az önkormányzatnál bőven van státusz, és jó 

kiemelt bérezéseket kapnak, jó jutalmakat, hogy lehet az, hogy 85 millió forint kintlévőség van 

és nincs behajtás? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt is elmondtam neked. 

 

Farkas László képviselő: A jegyző felelőssége, hogy olyan embereket vesz fel a hivatalba, aki 

ebben illetékes, és nem szociális ügyintézőt kell odatenni az adóügyre, hogy oldja meg a 
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problémát, amikor nem tudja megoldani, mert nem ért hozzá! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Képviselő úr, szeretném tudni, hogy szerinted ki szociális 

ügyintéző az adócsoportnál?  

 

Farkas László képviselő: Aki elment nyugdíjba, azt tettétek oda az adóhoz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, neki egy államigazgatási főiskolai diplomája van, és 

az a kolléganő, aki odakerült, amikor odatettem, ő indította el az adóbehajtásokat. Azért nem 

volt eddig adóbehajtás, mert az adócsoporton nem dolgoztak annyian, hogy az adóbehajtással 

tudjanak foglalkozni! Mióta hárman dolgoznak ott, és hoztam egy adóvégrehajtási ügyintézőt 

a hivatalba, azóta látszik meg a munka! 

 

Farkas László képviselő: Ezt már tíz évvel ezelőtt meg kellett volna tenni! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én három éve ülök ebben a székben! 

 

Farkas László képviselő: Három éve is meg lehetett volna tenni! 

 

Horváth Éva polgármester: Én ezt a vitát lezárom, ez a válasz meg fog jelenni a Facebookon. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Továbbiakban én nem reagálok semmire. Minden nyilvános 

anyag, minden fent van a honlapon, a jegyzőkönyv pedig szintén fent van a honlapon 

 

Farkas László képviselő: Az meg egyébként nem igaz, hogy minden információt megkapok, 

mert nagyon sokszor előfordul, hogy nem kapom meg az információt. Megkapom, hogy nem 

rám tartozik. A Pénzügyi Bizottságra minden tartozik! Pontosan az a feladata, hogy 

folyamatában kövesse a költségvetés végrehajtását! 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt én visszautasítom a jegyző asszony nevében, mert te még azt 

is megkapod, amit nem is kértél. Te mindent megkapsz duplán. 

További vegyes ügyek? Nincs. A nyilvános ülést lezárom, zárt üléssel folytatjuk tovább. 

 

 

 

17.05 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 

 

 


